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         ZAPISNIK 
S 1. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
1. sjednica VMO Vojak održana je 27. studenoga 2014. (četvrtak) s početkom u 9 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Zlata Beg Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Jurica Simičević, član VMO 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 

 
Prije početka sjednice Ružica Ažman dala je Prisegu.  

Sjednicu je otvorila zamjenica predsjednice VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Ovlaštene osobe za raspolaganje sredstvima na žiro računu –  
prijedlozi i usvajanje 

2. Plan malih komunalnih aktivnosti za 2015. godinu  
3. Rebalans financijskog plana za 2014. godinu 
4. Doček Sv. Nikole 
5. Novogodišnji koncert 
6. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
AD 1  
 
Članovi VMO predložili su za ovlaštene osobe za raspolaganje sredstvima na žiro računu 
MO gđu. Elenu Šegota-Paladin (predsjednica VMO) i Zlatu Beg Zec (zamjenica 
predsjednice VMO).   

 
Zaključak: 

Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo prijedlog. 
 



AD 2 
 

Tajnik MO g. Marijan Matković upoznao je VMO sa načinom predlaganja malih 
komunalnih akcija (komunalni prioriteti) i usvajanja obrađenih prijedloga od strane 
komunalnih poduzeća Grada Rijeke i Odjela gradske uprave za komunalni sustav. 
VMO je nakon razmatranja predložilo slijedeće obrađene komunalne prioritete u ukupnoj 
vrijednosti od 120.000,00 kn (od mogućih 116.000,00 kn) za realizaciju u 2015. godini:   
 

1. Uređenje zelene površine u Ulici Nike Katunara južno od kućnog broja 9. 
2. Uređenje zelene površine u Marohnićevoj ulici južno od kućnog broja 16. 
3. Postava rubnjaka u Ulici Slavka Krautzeka južno i zapadno od kućnog broja 92 

A/B/C. 
4. Uređenje zelene površine u Marohnićevoj ulici kod kućnog broja 4.  
5. Sanacija kolnika u Ulici Drage Šćitara kod kućnog broja 26. 
6. Postava rukohvata Ulici Drage Šćitara kod kućnih brojeva 13, 15 i 17. 

  
Za prijedlog ''Nastavak asfaltiranja parkirališta u Ulici Slavka Krautzeka kod kućnog broja 
92 ABC'' Vijeće MO Vojak predložilo je uređenje kroz redovna sredstva jer će inače 
troškovi ovog uređenja onemogućiti ostvarenje ostalih komunalnih prioriteta.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo prijedloge. 
 

 
AD 3 
 

Tajnik MO g. Marijan Matković upoznao je VMO sa financijskim planom za 2014. godinu 
te razlogom njegovog rebalansa. Rebalans je izvršen u programima Dan žena i Okućnica 
. 
Zbog promjene u načinu plaćanju izvođača izvršena je preraspodjela sredstava unutar 
programa Dan žena kako slijedi: 

 
• pozicija 1231 (Osobne i intelektualne usluge) uvećana je za 1.000,00 kn i 
• pozicija 1232 (Ostale usluge ) umanjena je za 1.000,00 kn.  

 
Promjenom u odvijanju programa Okućnica, izvršena je slijedeća preraspodjela sredstava: 

 
• pozicija 1233 (Reprezentacija) uvećana je za 200,00 kn i 
• pozicija 1234 (Ostali nespomenuti rashodi poslovanja) umanjena je za 200,00 kn. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo rebalans financijskog plana za 2014. 
godinu. 
 
 

AD 4 
 
Tajnik MO g. Marijan Matković izvijestio je VMO sa odvijanjem aktivnosti u vezi dočeka 
Svetog Nikole. U dogovoru sa Osnovnom školom ''Vladimir Gortan'' upriličiti će se doček u 
četvrtak, 4. prosinca 2014. godine u 18 sati uz program u izvedbi učenika OŠ.  
  
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je obavijest na znanje. 
 
 



Ad 5 
 

Tajnik MO g. Marijan Matković obavijestio je VMO sa mogućnošću održavanja koncerta 
Ženske vokalne skupine, koji inače nije u planu za ovu godinu. ŽVS nastupila bi 
besplatno.  
Nakon diskusije VMO predložilo je da se bez obzira na ponudu koncert ne održi, a zbog 
više drugih događanja u blizini Vojaka tijekom prosinca.  

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je jednoglasno je usvojilo prijedlog. 

 
 
Ad 6 
 

A) Prometovanje Marohnićevom ulicom 
 
Gđa. Ružica Ažman istaknula je problem prometovanja Marohnićevom ulicom, 
odnosno mogućnost pretjecanja u istoj. Predložila je da se od nadležnih zatraži 
ukidanje pretjecanja istom iz slijedećih razloga: 
 

1. Nepreglednost zbog parkiranih vozila 
2. Stalan prisutnost djece zbog blizine osnovne škole i dječjih vrtića 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je usvojilo prijedlog. 

 
 

 
 
Sjednica je završila u 10 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednica VMO Vojak: 
 

                      Marijan Matković                           Elena Šegota-Paladin 
 

 
 
 
 


